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朝陽科技大學
096學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	9043
	Course Number
	9043

	授課教師
	王惠鈴
	instructor
	,

	中文課名
	台灣文學賞析
	Course Name
	Readings in Taiwanese Literature

	開課單位
	文學欣賞課群(進)
	Department
	

	修習別
	選擇必修
	Required/Elective
	Topics in Literature

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	透過台灣文學，使學生瞭解台灣由日據到現代的文學發展並因此知道台灣的根基。
	Objectives
	The target of the teaching of this semester manufactures the autobiography and resume, familiar with system of the briefing and ability of information read and read of the Taiwanese Literature with professor student.

	教材
	平時上課以教師口頭講述為主，期中、期末考前學生分組討論、口頭報告，配合各單元進行必要時欣賞相關影片。
	Teaching Materials
	Vocal relation mainly in peacetime,and student's grouping discussion, oral report before midterm and final. For fitting each unit, the advance appreciates the related film when it's necessary.

	成績評量方式
	期中筆試30％，期末書面報告或筆試30％，討論（口頭報告）20％，出席20％
	Grading
	The 30% in midterm written test, final reading report or written test 30%, the 20% in discussion( oral report), attendances 20%.

	教師網頁
	

	教學內容
	分成原住民口傳歌謠、明鄭時期遺民文學、滿清時期遊仕文學與本土文學、日治時期抗議文學與皇民文學、戰後現代主義文學與鄉土文學等單元，選取各時期具有代表性的歌詞、漢語詩、古文、小說、散文、新詩，進行閱讀、賞析與討論。
	Syllabus
	Being divided into aborigine's folk song, the  former period people's literature in Ming and Zheng Dynasty period, traveler and offical  literature and native literature in Qing Dynasty period, protest literature and Royal people  literature in the period of governed by Japan, modernism literature and local literature in post-war period and etc.s, selecting representative lyrics, Chinese language poem, ancient text, novel, prose, modern poetry in each period, carrying on the reading, appreciating and discussions.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

